
     БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 
ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА  
      ПРЕДСТАВНИЧКИ ДОМ 
 
Број: 01-02-229/99. 
Сарајево, 24. 11 1999. 
 
 
 

 
З А П И С Н И К 

са 12. сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине 
Босне и Херцеговине, одржане 10. 11. и 24. 11. 1999. 

 
 
 Сједница Представничког дома је почела са радом у 11,20 сати. 
Предсједавао је мр. Мирко Бањац, предсједавајујући Представничког  дома.  
 Сједници је присутствовало 30 посланика – 20 са територије Федерације 
Босне и Херцеговине и 10 са територије Републике Српске.  

 На сједници нису били: Сафет Оручевић, Иво Мијачевић, Иво Дивковић, 
Миодраг Деретић и Бранко Докић- сви су најавили изостанак са сједнице и 
Едхем Бичакчић. 
 За сједницу је предложен сљедећи  
 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Верификација мандата новим посланицима 
2. Начелна расправа о нацртима изборних закона, предлагача Драге 

Љубичића и Клуба посланика СДП-а 
3. Разматрање Приједлога закона о избјеглицама из БиХ и расељеним 

лицима у БиХ 
4. Давање сагласности за ратификацију Уговора између Европске 

заједнице и     Босне и Херцеговине 
5. Посланичка питања 

 
 

Приликом гласања о Дневном реду присутан је био 31 посланик. 
26 посланика гласало је ЗА усвајање дневног реда, од тога из Федерације 

БиХ 19  а из Републике Српске 7 посланика. 
 4 посланика су била уздржана. 
 Предложени дневни ред је усвојен већином гласова. 
 
 

АД - 1   Верификација мандата новим посланицима 
 

Посланици Јадранко Прлић и Невен Томић су Привременој изборној 
комисији поднијели оставке на мјесто посланика у Представничком дому. 
Привремена изборна комисија  је усвојила поднесене оставке и утврдил да су 
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Анита Микулић и Мирко Баковић сљедећи квалификовани кандидати са листе 
ХДЗ-а за посланике у Представничком дому Парламентарне скупштине БиХ. 

Радна комисија о верификацији је поднијела извјештај. 
У расправи по овој тачки дневног реда учествовали су Невен Томић и 

Сејфудин Токић. 
Након расправе прешло се на гласање.  
Од 31 посланика    26 посланика су се изјаснила ЗА верификовање 

посланичког мандата Анити Микулић и  Мирку Баковићу, од тога из 
Федерације БиХ 19, а из Републике Српске 11 посланика. 

5 посланика било је уздржано. 
Већином гласова верификован је мандат посланицима Анити Микулић и  

Мирку Баковићу. 
Након  верификације мандата Анита Микулић и Мирко Баковић су дали 

свечану заклетву. 
  

АД - 2   Начелна расправа о нацртима изборних закона, предлагача 
Драга  
              Љубичића и Клуба посланика СДП-а 
 
По овој тачки дневног реда прво се водила начелна расправа о Нацрту 

изборног закона чији је предлагач Драго Љубичић, а затим о Нацрту изборног 
закона чији је предлагач Клуб посланика СДП-а. 

У расправи су учествовали: Драго Љубичић, Ибрахим Спахић, Десанка 
Рађевић, Вито Ракић, Љубомир Зовко, Сејфудин Токић, Ана Хавел, Никола 
Шпирић, мр Мирко Бањац, амбасадор Роберт Бери, Харис Силајджић, Мара 
Перкановић, Богић Богићевић и Расим Кадић. 

С обзиром  да није било гласања, оба нацрта закона ићи ће на расправу о 
појединостима.  

 
АД – 3  Разматрање Приједлога закона о избјеглицама из БиХ и 
расељеним лицима у БиХ 
 
У расправи су учествовали: Расим Кадић, Нуджеим Речица, Абдурахман 

Малкић, Ибрахим Спахић, Вито Ракић, Сејфудин Токић, Тарик Чаршимановић, 
Златко Лагумджија, Никола Шпирић,  Мирко Бањац, Медиха Филиповић, 
Хилмо Неимарлија, Харис Силајджић,  Мара Перкановић, Невен Томић, 
Миодраг Деретић, Раденка Балта, Иво Дивковић и Суада Муминагић.  

 
Након расправе сједница је прекинута у 18,15 часова. 
 

*  *  * 
 Сједница је наставила са радом 24.11.1999. у 14 часова..  
 

Амандмане на Приједлог закона о избјеглицама из БиХ и расељеним 
лицима у БиХ поднијели су  Мирко Бањац и Вијеће министара. Амандмани  
Мирка Бањца нису прихваћени. 
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Вијеће министара је поднијело слиједеће амандмане: 
 
Амандман И 
 
У члан 13. додаје се став 2. који гласи 
“Надокнаду за имовину могу слободно израженом вољом тражити 

избјегла и расељена лица од надлежних  тијела ентитета.” 
 
Амандман ИИ 
 
Иза члана 27. додаје се нови члан 28. који гласи: 
“Избјеглицама из Босне и Херцеговине и расељеним лицима у Босни и 

Херцеговини које слободно изразе жељу за материјалном надокнадом имовине 
не може се ускратити право на кориштење привременог смјештаја док не 
остваре материјалну надокнаду за приватну имовину. 

Привремени смјештај не може остварити кориштењем приватне имовине 
или стана на који постоји станарско право лица која су у статусу расељених 
лица, односно избјеглица из Босне и Херцеговине.” 

 
Од 22 посланика 19 је гласало ЗА усвајање закона с амандманима Вијећа 

министара. Од тог броја 11 посланика је из Федерације БиХ, а 8 из Републике 
Српске. 

Један посланик је био против. 
Два посланика су била уздржана. 
Приједлога закона о избјеглицама из БиХ и расељеним лицима у БиХ 

усвојен је већином гласова. 
У склопу ове тачке дневног реда мр Мирко Бањац је као предлагач 

предложио усвајање Одлуке о статусу и положају лица избјеглих у Босну и 
Херцеговину. 

Вијеће министара је прихватило текст Одлуке са једним Амандманом и 
то: 

 
У члану 2. додаје се нови став који гласи: 
 

 “Привремени смјештај се не може остварити кориштењем приватне 
имовине или стана на који постоји станарско право расељених лица или 
избјеглица из Босне и Херцеговине.” 
 

 Предлагач је прихватио Амандман Вијећа министара. 
 
16 посланика је гласало ЗА усвајање Одлуке. 
Један посланик је био против. 
Пет посланика било је уздржано. 
 
По ентитетима из Републике Српске 8 посланика гласало је ЗА усвајање 

Одлуке, а из Федерације БиХ 8 посланика је гласало ЗА усвајање Одлуке. 
 С обзиром да није било потребне ентитетске већине Одлука иде на 

усаглашавање. 
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АД – 4   Давање сагласности за ратификацију Уговора између 

Европске  
               заједнице и   Босне и Херцеговине 
 
У расправи по овој тачки дневног реда нико није учествовао.  
19 посланика је гласало ЗА давање сагласности за ратификовање Уговора 

између Европске заједнице и Босне и Херцеговине. Од тог броја 10 из 
Федерације БиХ, а 9 из Републике Српске. 

Један посланик је гласао против. 
Два посланика су била уздржана. 
 
Већином гласова дата је сагласност за ратификацију Уговора између 

Еуропске заједнице и Босне и Херцеговине.   
  
АД – 5  Посланичка питања 

 
Нико није поставио посланичко питање. 
 
Сједница је завршила у 16 сати. 
 

 Магнетофонски снимак чини саставни дио Записника.  
 
 
 
       ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ 
            ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
          Мр Мирко Бањац 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


